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„Arťomovský mlýnek na maso“ spěje do finále
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Podíl

Nikdo - ani ruské velení, ani ukrajinští, ani západní experti

- nepochybují o tom, že Arťomovsk co nevidět padne. Ve

skutečnosti jsou všechny cesty vedoucí do města pod

kontrolou PMC „Wagner“. Buď je mají už pod fyzickou

kontrolou nebo jsou pod jejich plnou palbou.

Všechny mosty v blízkém okolí i v samotném městě Ozbrojené síly

Ukrajiny vyhodily do vzduchu. K částečnému zásobování ukrajinské

skupiny ve městě dochází jen v noci po polních cestách, které ještě v

noci zamrzají.

O situaci na frontě vyprávěl nadporučík Alexander „Varjag“ Maťušin:
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„Arťomovsk a jeho okolí bránila skupina Ozbrojených sil Ukrajiny v počtu asi 20.000
mužů. Nyní ve městě není více než 2.000 - 3.000 vojáků. Zároveň už byly z města staženy
všechny bojeschopné jednotky. Prigožin říká pravdu, že Arťomovsk brání jen staří lidé a
mladí lidé. Centrum už ovládáme my. Demoralizované ukrajinské jednotky se soustředily na
západě města.

Ze zpravodajských odposlechů az rozhovorů se zajatci je zřejmé, že morálka ukrajinských
mobilizovaných a příslušníků teritoriální obranny, kteří tam zůstali, je na nule. Každý ví, že
když jdou do Arťomovska, jdou k smrti. Již bylo zjištěno, že na frontové linii v
Arťomovsku je životnost vojáka asi 4 hodiny, jednotky – den, praporu – několik dní.
Obecně jsou možné buď smrt nebo zajetí. Jak může být v tomto případě optimistická
nálada?“

Co bude dál? Ukrajinci ponechají obranu v obcích Časů Jaro (na

západ od Arťomovska), v Konstantinovce av Dzeržinsku.

„Je však nepravděpodobné, že by tam dokázaly vytvořit seriózní obranné linie, tak jako
například v průmyslové zóně Avdějevky, kde se téměř osm let budovaly nejserióznější
obranné stavby podle všech pravidel vojenského inženýrství. Tato opevnění postavili za
pouhé 2 měsíce. Zároveň nesmíme zapomínat, že se to všechno dělo v zimě, když země
zamrzla. O dobré kvalitě se tedy není třeba bavit. Takže naše ofenzíva tam bude
pokračovat,“ nepochybuje Maťušin.

Alexander Čalenko,Ukraina.ru
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